
                                      P r o t o k ó ł   Nr  44 /  2009 

    

      z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej w dniu  30 września  2009 r. 

     -pod  przewodnictwem  Edyty Szczygielskiej   –  Przewodniczącej Rady. 

                          

                Sesję rozpoczęto o godz. 9 
00 -      

 zakończono  o godz. 9 
20 

                                                                  

     

                Sesja odbywała się w budynku  Urzędu Miejskiego. 

 

                Na stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło  12 radnych. 

      

                Nieobecni  radni :  M. Grzegorczyk   

                                                I. Niester                                                 

                                                S. Zaborowski   
                                                                                                                                                                                                                                                                   
                                      Ponadto w sesji  udział wzięli : 

                                      ------------------------------------- 

  

         Burmistrz Miasta,  prezesi sp. miejskich  w Sławnie, kier. jednostek   

     organizacyjnych, pracownicy  UM, przedstawiciele  prasy  oraz  zainteresowani   

     mieszkańcy  miasta.                                                                                                                                                                                                                         

                                                                              /  listy  obecności  w załączeniu  /                  

   

     

         Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że  na sali       

   obecnych  jest  12 radnych   -  co stanowi  quorum do podejmowania 

   prawomocnych  uchwał.   

                         
        Przed  przyjęciem  porządku  obrad  - Przewodnicząca  poinformowała, że          

   na wspólnym  posiedzeniu Komisji RM w dniu 28.09.2009 r. - radny J. Stark 

  zgłosił wniosek aby z porządku dzisiejszych obrad zdjąć  punkt, który  dotyczy           

  uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Sławnie  Nr XXII/ 123/ 2008  z dnia          

   29 lutego 2008 roku oraz Nr XVII/ 117/ 2003  z dnia 10 grudnia 2003 roku. 

   Wniosek ten został  zaopiniowany pozytywnie.           

     
       Rada 12 głosami „za”  przyjęła powyższy wniosek  - aby przedłożony projekt          

  uchwały  jeszcze  dokładnie  przeanalizować.       

     

       W wyniku głosowania  -   Rada 12 głosami  „za ”  przyjęła zaproponowaną 

  zmianę  w porządku  obrad.    

                        

                                        Innych  propozycji nie zgłoszono.      

      

                       

                                                            -  2    -   



 

                                                  Porządek obrad: 

 

    1. Przyjęcie porządku obrad. 

    2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

    3. Interpelacje  radnych.     

    4. Wolna Trybuna.                                                                        

    5. Informacja  Dyrektora  OSiR  w Sławnie o uzyskanych wynikach w sporcie    

         w sezonie  2008 /  2009.   

    6. Podjęcie  uchwał  w sprawie : 

         a/ zmiany Statutu Miasta  Sławno,       

         b/ w sprawie  zasad udzielania  i  rozmiaru obniżek  tygodniowego 

             obowiązkowego wymiaru godzin  zajęć nauczycielom, którym powierzono   

             stanowiska  kierownicze w szkołach i przedszkolach  oraz przyznawania 

             zwolnień  od obowiązku  realizacji  tych zajęć. 

         c/ zaliczenia  dróg na terenie  miasta  Sławno  do kategorii dróg  gminnych,                       

         d / zmiany  budżetu  miasta  na 2009 rok.                

     7.  Informacja Burmistrza Miasta  o pracy w okresie między sesjami. 

     8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

     9. Odpowiedzi na  interpelacje radnych. 

    10. Wnioski i zapytania radnych. 

                                                                     

    Ad.1 

   -------   

                Jednogłośnie   przyjęto dzisiejszy porządek  obrad  z wcześniej 

      przegłosowaną  zmianą.            

   

    Ad.2 

    ------           

                Do zapisu protokołu z  poprzedniej sesji uwag nie zgłoszono. 

          Jednogłośnie  przyjęto w wersji  przedłożonej. 
                                                   
     Ad.3 

    -------                            

                                                        Interpelacje   radnych      

            

        1. Radny  W. Gertner  -  zgłosił  interpelację dot. wykonania konserwacji    

            rowu melioracyjnego / miejskiego  /  biegnącego  równolegle do ulicy 

            Armii Krajowej. Mieszkańcy budynku  Nr 18 przy tej ulicy zwrócili się 

            z prośbą o pomoc, ponieważ  rów ten od lat nie jest konserwowany, stoi 

            w nim woda  i przez to zalewane są  ich piwnice. 

           / udrożnić przepływ do pompy  /      

         

        

                                                                 -  3  -   



 

   2. Radny J. Stark  - podziękował p. Januszowi Maderskiemu za inicjatywę   

       i nadzór  robót  odn. wykonania tabliczek informacyjnych  na terenie miasta.    

       Podziękował również  p. Tomaszowi  Iwanickiemu, który będąc na urlopie 

       poświęcał swój wolny czas  –  za skuteczne i  fachowe wykonanie.    

       Następnie  zgłosił, że przy targowisku miejskim do rzeki Moszczenicy został 

       wrzucony  duży kosz na śmieci  - należy to  sprawdzić  i  wyciągnąć  go  o ile 

       jeszcze  nie został  usunięty.                                      

             

   Ad. 4        

   --------                   

                                                        Wolna  Trybuna    

                  

                        W ramach   „ Wolnej Trybuny”   głosu nie zabrano.       

        

  Ad. 5 

  -------- 

                   Informację  Dyrektora  OSiR w Sławnie  o  uzyskanych  wynikach   

      w sporcie  w  sezonie  2008 / 2009  -  radni otrzymali  w formie pisemnej 

      -  w terminie   wcześniejszym.   Do przedłożonej  informacji  pytań nie        

      zgłoszono -  będzie ona stanowiła załącznik do  protokołu z dzisiejszej sesji.      

                                                 

   Ad. 6                                   

   -------              

               Przedłożone  projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane 

        na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady, na których  uczestniczył 

        zastępca Burmistrza,  p. Skarbnik, oraz pracownicy Urzędu, którzy na   

        na bieżąco   udzielali wyjaśnień   i  odpowiedzi na  zadawane  pytania 

        radnych. 
                                                                 

    Ad. 6 a   

   ---------        

             Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XLIV/ 250 / 2009 w sprawie   

      zmiany  Statutu  Miasta  Sławno.        

                                        

                                                                                          /  uchwała  w załączeniu  /           

     Ad. 6 b 

    ----------        

             Jednogłośnie   podjęto Uchwałę  Nr XLIV / 251 / 2009   w sprawie zasad 

     udzielania  i  rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

     zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska  kierownicze  w szkołach 

    i przedszkolach oraz przyznawania zwolnień od obowiązku  realizacji tych zajęć.       

                                                                                

                                                                                            /   uchwała w załączeniu   /                                                                                                                                                                    

                                                                -   4   -                                                         



  

      Ad. 6 c     

      -------- 

                 Jednogłośnie   podjęto Uchwałę Nr XLIV/ 252 / 2009  w sprawie       

        zaliczenia dróg  na terenie miasta  Sławno  do kategorii dróg gminnych.    

        

                                                                                        / uchwała w  załączeniu /     

     

    Ad. 6 d      

    --------- 

                      Jednogłośnie   podjęto Uchwałę  Nr XLIV/ 253 / 2009    

      w sprawie  zmiany  budżetu  miasta  na  2009 rok.   

                                                                          

                                                                                       /  uchwała w  załączeniu  / 

 

    Ad. 7 

   -------- 

                  Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między sesjami    

           została sporządzona  na piśmie  i przekazana do wiadomości wszystkim 

           radnym w dniu  dzisiejszym.      

                                                                                    /  informacja w załączeniu  /    

 

   Ad. 8 

  -------- 

                         Informacja  Przewodniczącego  Rady  o działaniach w okresie     

          między sesjami   została przekazana  do wiadomości  radnych w formie   

         pisemnej. 

                                                                                  /  informacja  w załączeniu  /                                                       

                                                                                                                                                                                                                          

   Ad. 9 

   -------      

                    Odpowiedzi   na  zgłoszone  interpelacje  radnych  -  zostaną     

           udzielone na  piśmie.    

                   

   Ad. 10     

   -------   

                                           Wnioski  i  zapytania radnych. 
 

     1. Radna B. Kallaur  -  zwróciła się do  Burmistrza  z  zapytaniem  -  na jakim 

         etapie jest  rozpatrywana  sprawa związana z  rybołówstwem i programem       

         unijnym. Czy są  prowadzone jakieś prace  z Darłowem i czy  będziemy 

         razem  wspólnie  - gdzie mamy wtedy większe możliwości w pozyskiwaniu           

         większych  środków. 

                     

                                                                -   5   -   



  

      

       Odpowiedzi w tej sprawie udzielił  Burmistrz K. Frankenstein. 

       Poinformował, że  teraz  w trakcie rejestracji  są   dwa  Stowarzyszenia          

       tj. Darłowska  Lokalna Grupa Rybacka  i Bałtycka Lokalna  Grupa Rybacka 

       w Dorzeczu Wieprzy, Grabowej i Unieści  -  do której wyraziliśmy  swój akces      

       przystąpienia. Realnie wygląda to tak, że status Lokalnej Grupy Rybackiej     

       najprawdopodobniej otrzyma tylko jedna z tych Grup  - bo takie są  założenia 

       odgórne  - dlatego w interesie dwóch stron jest  porozumienie się. Takie     

       Grupy negocjacyjne zostały wytypowane  po obu stronach i te negocjacje 

       trwają. Czekamy  na wyniki -  to przede wszystkim  robią założyciele tych             

       Stowarzyszeń. W/w ma nadzieję, że do takiego  porozumienia  dojdzie na     

       partnerskich zasadach  i jeżeli by tak było  –  to  na pewno wszystkich by to     

       ucieszyło. 

      

                  W związku  z  wyczerpaniem  porządku  dziennego  Przewodnicząca      

     zamknęła  obrady.     

      

 

      Protokołowała : 

         T. Ożóg   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   



 

 

       

       
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


